
PROTOKÓŁ NR  17/17

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 29 marca 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:40, zakończyło o godz. 17:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna- Przewodnicząca komisji,

2. Zofia Ujma

3. Henryk Płoński

4. Krzysztof Gorczyca

5. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Irena Kawałek 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad

2. Omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Wspierania

Rodziny w Gminie Miejskiej Kowary na lata 2017-2019

3. Sprawy różne.

Ad 1.    Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej zwołała posiedzenie w związku z zapoznaniem

się i zaopiniowaniem Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Miejskiej Kowary na lata 2017-

2019.  Przywitała  zebranych,  otworzyła  posiedzenie  i  przedstawiła  program  posiedzenia.  Porządek  obrad

został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2.    Przybyła  na  posiedzenie  Dyrektor  MOPS,  Pani  Irena  Kawałek,  szczegółowo  omówiła  Program,

odpowiedziała na wszystkie pytania radnych. Po dyskusji zaopiniowano projekt uchwały.

Ad 3.  W sprawach różnych wrócono do tematu związanego z utworzeniem Domu Pomocy Dziennej dla

samotnych, starszych mieszkańców Miasta Kowary oraz do zbudowania publicznej łaźni i w/c. Te obiekty są

niezbędne w mieście, należy się przymierzyć do ich utworzenia.

Na tym posiedzenie zakończono

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w/s zmiany uchwały z dnia

19 grudnia 2016 roku.

2. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej wnioskuje aby rozważyć (w 2018r.) przy pomocy projektu unijnego

powstanie  w Kowarach Domu Pomocy Dziennej  dla ludzi  starszych,  samotnych.  Istnieje  wiele projektów

pozwalających na dofinansowanie do tego typu obiektów.



3. K.Z.iO.S. uważa, że niezbędnymi w mieście są publiczny szalet i publiczna łaźnia. Wnioskujemy aby i ten

temat rozważyć i przygotować się do realizacji tych zadań.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                           Krystyna Konieczna


